
 
 

PROTOKÓŁ   Nr 59.2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 18 stycznia  2013 r. 
 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji 
5. Kamil Laskowski   -  Czonek Komisji  
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Magda Kuczkowska - Doradca Burmistrz Tłuszcza 
2. Marek Markowski   -  kierownik wydziału ID 
3. Monika Geras          -  pracownik wydziału UGK 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji; 
2. Informacja na temat realizacji wydatków z funduszu sołeckiego w 2012 roku.; 
3. Sprawy bieżące; 
4. Zapoznanie się z korespondencją skierowaną do Komisji. 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji  został odczytany i przyjęty.  
 
Ad2. Przewodniczący Komisji przypomniał, że na dzisiejsze posiedzenie został 
zaproszony Burmistrz w celu przybliżenia informacji w temacie umowy z firmą 
Deloitte i Partnerstwa Publiczo-Prywatnego, Pani Monika Geras odnośnie 
realizacji funduszu sołeckiego w 2012 roku  i Pan Marek Markowski w sprawie 
wniosku o dofinansowanie budowy hali sportowej w Tłuszczu oraz inwestycji 
przewidzianych do realizacji w 2013 roku. 
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Pani Monika Geras przedstawiła informacje związane z realizacją funduszu 
sołeckiego w 2012 roku. 
Poinformowała, że plan wydatków z funduszu sołeckiego na 2012 rok wynosił  
306 968,01zł, z tego zrealizowano przedsięwzięcia na kwotę 262 194,53 zł   
Fundusz sołecki nie został wykorzystany w czterech Sołectwach tj. Pawłów, 
Jaźwie, Waganka i Wólka Kozłowska. 
W Sołectwie Pawłów i Jaźwie środki zostały przeznaczone na wykonanie 
projektów dróg gminnych, a w Sołectwie Waganka i Wólka Kozłowska na 
projekty oświetlenia ulicznego. Niestety te projekty nie zostały wykonane w 
2012 roku i środki przesunięto na 2013 rok.  
Czas na rozliczenie funduszu Sołeckiego za 2012 rok jest do maja br. i zwrot 
następuje w wysokości 30% środków wydatkowanych.   
 
Komisja stwierdziła, że w związku z niewykorzystanym w 100%  funduszem 
sołeckim w 2012 roku, Gmina utraciła 16 000 zł zwrotu środków.   
 
 
Ad3. Przewodniczący Komisji poinformował, że Burmistrz nie mógł przybyć na 
posiedzenie Komisji w dniu dzisiejszym, ale upoważnił swojego doradcę Panią 
Magdę Kuczkowską do reprezentowania go na posiedzeniu Komisji i udzielenia 
informacji w temacie umowy z firmą Deloitte. 
 
Komisja przeanalizowała umowę zawartą pomiędzy Burmistrzem, a firmą 
Deloitte i przeprowadziła dyskusję, a po przybyciu na posiedzenie Komisji 
doradcy burmistrza, Komisja zadawała pytania na które Pani  Magda 
Kuczkowska udzielała odpowiedzi. Komisja pytała między innymi, dlaczego 
umowa została podpisana z tą firmą, dlaczego nie szukano innych firm, 
dlaczego umowa jest bezterminowa, dlaczego Gmina zgodziła się na wysoką 
prowizję dla firmy Deloitte, dlaczego odzyskiwaniem podatku VAT nie może 
zająć się wydział finansowy w Urzędzie itd... 
 
W wyniku przeprowadzonej dyskusji, Komisja  zwróciła się do Pani 
Kuczkowskiej, o przygotowanie przez firmę Deloitte raportu z aktualną kwotą 
odzyskania podatku VAT,  lub podanie przez pracownika Urzędu np. Skarbnika 
Gminy kwoty na dzień dzisiejszy, od której można odliczyć podatek VAT, co 
ułatwiłoby radnym podjęcie decyzji. 
 
Komisja zwróciła się do Pani Kuczkowskiej o udostępnienie umowy o dzieło 
zawartej pomiędzy Gminą Tłuszcz a Przewodniczącą Rady Gminy Klembów 
celem zapoznania się, na jakich warunkach i w jakim celu  ta osoba została 
zatrudniona w Urzędzie w Tłuszczu.   
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Pani Kuczkowska odpowiedziała, że ta osoba została zatrudniona w Urzędzie w 
Tłuszczu  nie jako Przewodnicząca Rady Gminy Klembów, tylko jako osoba 
fizyczna i przekazała Komisji ksero kopię 2-óch   umów  o dzieło wraz z 
aneksami do tych umów, które stanowią  załącznik nr 1 i 2 do niniejszego 
protokółu.  
Po przerwie na posiedzenie Komisji przybył Pan Marek Markowski, kierownik 
wydziału inwestycji i drogownictwa, do którego Komisja zwróciła się o 
informacje odnośnie realizacji inwestycji pn. budowa hali sportowej przy szkole 
podstawowej w Tłuszczu. 
 
Pan Markowski poinformował, że w ubiegłym roku został opracowany projekt, 
uzyskano pozwolenie na budowę, na podstawie projektu zostały opracowane 
kosztorysy inwestorskie, według kosztorysu inwestorskiego kosztorys 
całościowy robót na kwotę 9 130 000,00 zł  brutto według stawek 
kosztorysowych. Obecnie jest przygotowywane zgłoszenie według Programu 
Rozwoju Bazy Sportowej Województwa Mazowieckiego na rok 2013  
( finansowany ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej) o wpisanie 
zadania do rejestru na listę rankingową. Jeśli dostaniemy się do tego Programu, 
to będziemy mogli liczyć na dofinansowanie 75%  kosztów kwalifikowanych. 
Termin na złożenie zgłoszenia jest do 15 lutego 2013 roku, Pan Markowski 
uważa, że do końca stycznia uda się przygotować i złożyć. 
Te Gminy które się zakwalifikują do Programu, zostaną powiadomione 
pisemnie, a termin na złożenie wniosku do Ministerstwa Sportu i Turystyki jest 
do 31 maja 2013 r., ale w momencie składania wniosku trzeba mieć już 
wszczętą przynajmniej procedurę przetargową.  
 
Komisja zwróciła się do Pana Markowskiego o szukanie możliwości   
dofinansowania jeszcze z innych źródeł. 
 
Komisja zwraca się również, aby wcześniej były wszczynane procedury 
przetargowe, żeby zdążyć z realizacją planowanych  inwestycji  w danym roku. 
 
Radny  Włodzimierz Malinowski zwrócił się o wszczęcie procedury 
przetargowej ulicy Kwiatowej i Leszczynowej. 
 
Komisja  dyskutowała nad sprawą wykorzystania środków z funduszu 
transportu rolnego na budowę drogi w Gminie.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że z informacji uzyskanych od Burmistrza 
na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej wynika, że pod uwagę obecnie brane są 
dwie drogi tj. droga Jaźwie Borucza i droga w Pawłowie w kierunku Traktu 
Napoleońskiego.  
Komisja uważa, że te okręgi korzystały już z takiego dofinansowania budowy 
drogi i postanowiła zwrócić się do Burmistrza z wnioskiem: 
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     o realizację ze środków z funduszu transportu rolnego drogi – ulicy  
     Wołominskiej w Jasienicy, a dokładnie przedłużenie ulicy Szkolnej. 
     Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
Komisja wystosowała drugi wniosek : 
     Komisja zaprasza Burmistrza na następne posiedzenie Komisji w celu      
      omówienia realizacji umowy z firmą Deloitte. 
     Komisja zaprasza na posiedzenie  Panią  Jadwigę Gizińską, dyrektora  
     ZOPO  w Tłuszczu odnośnie informacji na temat wydatków w Zespole Szkół  
     w Postoliskach i w Szkole Podstawowej w Tłuszczu w 2012 roku  oraz w  
     sprawie realizacji decyzji SANEPID-u w  placówkach oświatowych. 
    Komisja zaprasza również Panią Monikę Geras i prosi o informacje w  
    temacie odpadów komunalnych. Wniosek stanowi załącznik nr 4 do  
    niniejszego protokółu. 
 
Ad4. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1.Pismo – odpowiedź na wniosek Komisji Ładu, Porządku i Ochrony 
Środowiska  dotyczący wykładni prawnej, kto ponosi odpowiedzialność za 
użycie nazwiska np. mieszkańca w momencie rozpatrywania pism w trakcie 
posiedzenia komisji wraz z załączoną opinią prawną w tym zakresie. Pismo 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.  
Komisja zapoznała się i uznała, że Urząd nie może scedować odpowiedzialności 
za ujawnienie danych osobowych na osobę czytająca pisma na Komisji lub na 
przewodniczącego obrad. Zdaniem Komisji odpowiedzialność  ponosi osoba 
publikująca nagrania. 
 
2. Pismo od Sekretarza Gminy informujące, że do obowiązków 
przewodniczącego komisji należy zapewnienie przestrzegania  przepisów prawa 
w zakresie ochrony danych osobowych, zgodnie z ustawą z dnia 29 sierpnia 
1997 r. o ochronie danych osobowych. Pismo stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokółu. 
Komisja zapoznała  się. 
 
3. Pisma Zbigniewa Szymaniaka : 
    1. Uzupełnienie dowodowe i sprostowanie do poprzednich pism z dnia 19 i 20 
grudnia 2012 r., adresowanych do Przewodniczącego Rady i wszystkich 
Komisji Rady Miejskiej w Tłuszczu. Pismo wpłynęło do Urzędu 27 grudnia 
2012 r. i zostało zarejestrowane w dzienniku korespondencyjnym pod numerem 
8388 , do biura obsługi rady wpłynęło 28 grudnia 2012 r. i zostało 
zarejestrowane w dzienniku korespondencyjnym pod numerem 64, załącznik nr 
7 do niniejszego protokółu. 
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    2. Zawiadomienie o popełnieniu przestępstwa przez  byłego Burmistrza i 
byłego Zastępcę Burmistrza w nawiązaniu do pism z dnia 19,20,27  grudnia 
2012 r. Pismo wpłynęło do Urzędu 04 stycznia 2013 r. i zostało zarejestrowane 
w dzienniku korespondencyjnym pod numerem 51, do biura obsługi rady 
wpłynęło 07 stycznia 2013 r. i zostało zarejestrowane w dzienniku 
korespondencyjnym pod numerem 8, załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.  
    3. Zawiadomienie w sprawie bezprawnie zmarnotrawionych wydatków na 
szkodę finansów publicznych Gminy przez byłego Burmistrza i byłego Zastępcę 
Burmistrza oraz stwierdzenie w piśmie, że Przewodniczący Rady i większość 
Radnych całkowicie i świadomie „olewają” pisma z dnia 19,20,27 grudnia 
2012r. i z dnia 04 stycznia 2013 r. Pismo wpłynęło do Urzędu dnia 15 stycznia 
2013 r. i zostało zarejestrowane w dzienniku korespondencyjnym pod numerem 
445, do biura obsługi rady wpłynęło 17 stycznia 2013 r. i zostało zarejestrowane 
pod numerem 14. Pismo stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
Komisja zapoznała się z powyższymi pismami i zastanawiała się, dlaczego Pan 
Szymaniak  mając wiedzę i stosowne dokumenty w tym temacie sam nie złożył  
doniesienia do organów ścigania. 
Przewodniczący Komisji dodał, że Komisja Rewizyjna chce zapoznać się z 
protokółem i wnioskami pokontrolnymi  z przeprowadzonej  przez Regionalną 
Izbę Obrachunkową kontroli w Urzędzie w 2011roku mając na uwadze, że 
wyniki tej kontroli powinny wyjaśnić, czy środki finansowe w 2010 roku były 
właściwie wydatkowane.  
 
4. Mieszkaniec Tłuszcza zwraca się z prośbą o sprzedaż w drodze 
bezprzetargowej działki nr 263/6 o pow. 0,0041 ha będącej własnością gminy, w 
celu poprawienia warunków zagospodarowania swojej działki, załącznik nr 10. 
 
Komisja zapoznała się i zaopiniowała pozytywnie pod warunkiem, że  koszty 
związane ze zbyciem powyższego terenu poniesie nabywca.   
 
Radny Mirosław Szczotka zwraca się z prośbą o wykup gruntów pod ulicę 
Łąkową w Jasienicy. 
   
Ad5. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 05lutego 2013 roku 
godz.15.00. 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                        
 
Dokument utworzyła Bożena Brzozowska                                Przewodniczący Komisji  
dnia 28 stycznia  2013 r. 
                                                                                      Mirosław Sobczak  
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